



## KENYATAAN SEBUTHARGA LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) yang masih sah dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan bagi kerja berikut:-

Bil.	Tajuk Projek	Syarat Pendaftaran	Tempat, Tarikh Pembayaran Dokumen & Harga Dokumen	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dambi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebutharga Tutup
1.	Cadangan Untuk Kerja-Kerja Membaikpulih Dinding Tembok Di Loji Kumbahan (STP) Serta Kerja-Kerja Yang Berkaitan Di Wisma LKIM, Puchong, Selangor. (LKIM-S/19/2018)	Gred G1 Kategori CE, Pengkhususan CE21 SAHAJA	Bahagian Kewangan & Akaun, Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia, Aras Bawah, Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor.  8.10.2018 (Isnin) Sahaja dalam waktu pejabat.  RM 50.00	Bahagian Kewangan & Akaun, Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia, Aras Bawah, Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor.  8.10.2018 (Isnin)	Bahagian Kewangan & Akaun, Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia, Aras Bawah, Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor.  15.10.2018 (Isnin)  Jam 12.00 Tengahari

Kontraktor adalah **DIWAJIBKAN** menyertai taklimat sebutharga/lawatan tapak dan hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang **DIBENARKAN** untuk menyertai taklimat sebutharga/lawatan tapak. Kontraktor **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK dan SPKK.

Kontraktor yang menghadiri taklimat sebutharga/lawatan tapak sahaja dibenarkan membeli dan mengemukakan Dokumen Sebutharga.

Tarikh dan Tempat Melapor Diri Untuk Taklimat Sebutharga/Lawatan Tapak:-

Tarikh : 8.10.2018 (Isnin)  
 Tempat : Bilik Mesyuarat Pari, Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia, Aras Bawah, Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor.  
 Masa : 10.00 Pagi

Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah dan telah menyertai taklimat/lawatan tapak. Sebagai bukti kehadiran, kontraktor hendaklah membawa **KAD PENGENALAN, SIJIL PENDAFTARAN ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK), SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)** dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut semasa membeli Dokumen Sebutharga.

Dokumen Sebutharga hendaklah dimasukkan dalam sampul surat bermetri yang ditulis tajuk sebutharga berkenaan di penjuuru kiri dan hendaklah dimasukkan sendiri ke dalam Peti Sebutharga di Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia seperti alamat di atas.

Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana sebutharga atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu sebutharga. Keputusan Lembaga Perolehan adalah muktamad.